
Vragen o.b.v. art. 45 reglement van orde   
 
Aan: College van B&W   
Datum: 29 januari 2024   
Onderwerp: Ontwikkelingen eventvoorziening    
 

 
De fractie van D66 heeft kennisgenomen van de raadsbrief die het college op 25 januari jl. heeft 
overgedragen aan de raad. Daarin wordt het proces van hoger beroep door The Wave toegelicht, 
rond de procedure om te komen tot een nieuwe eventvoorziening. Dit hoger beroep staat een 
nieuwe procedure niet in de weg, maar zorgt wel voor uitstel op de realisatie. Dat kan leiden tot een 
situatie waarin evenementen Zwolle uit het oog gaan verliezen als locatie.  
 
Deze overwegingen leiden bij ons tot de volgende vragen:  
 

1. Is het college met ons van mening verder uitstel van de realisatie van een eventvoorziening 
kan leiden tot het uit beeld raken van Zwolle als locatie voor evenementen?  
 

2. Kan het college aangeven wat als snelst mogelijke tijdspad wordt gezien bij een succesvolle 
verkoopprocedure? 

 
3. Zijn er redenen om – op basis van de uitkomst van de afgelopen verkoopprocedure – de 

ambities die zijn benoemd aan te passen voor het vervolg?  
 

4. Wordt er door het college nagedacht over tijdelijke mogelijkheden voor evenementen, zowel 
op de heel korte termijn als wanneer het langer zou duren voor er duidelijkheid is? Zo ja, 
waar denkt het college dan aan?  

 
Namens de fractie van D66 Zwolle, 
 
Mark Oldengarm / Frank Wiertz 
 


